
PROTOKÓŁ NR IV/2024 - projekt 

IV Sesja w dniu 8 sierpnia 2024 r.  

Obrady rozpoczęto 8 sierpnia 2024 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 18:02 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Joanna Jękot-Łaźniak 

4. Jeannette Krauze 

5. Marta Lipka 

6. Grzegorz Michalski 

7. Miłosz Nadol 

8. Waldemar Okupniczak 

9. Lidia Olejniczak 

10. Piotr Płociniczak 

11. Joanna Płonka 

12. Katarzyna Stachowiak 

13. Mateusz Wróblewski 

14. Dariusz Zawidzki 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/  Otwarcie obrad IV Sesji Rady Gminy Lipno. 

Radny Bartosz Zięba, Przewodniczący Rady Gminy Lipno, otworzył obrady IV Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 13 Radnych, co oznacza, że Rada posiada 

kworum i podejmowane przez Radę decyzje będą prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że zawiadomienie o dzisiejszej Sesji wraz                      

z materiałami zostało przekazane Radnym drogą elektroniczną w statutowym terminie, 

zapytał Radnych o zastrzeżenia i pytania w sprawie przekazania materiałów na IV Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

Obrady IV Sesji przebiegały według następującego porządku. 

1. Otwarcie obrad IV Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie Protokołu obrad III Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych w Urzędzie 

Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym 

Żłobku w Wilkowicach, druk nr 20. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Lipno,       

druk nr 21. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipno, druk nr 22. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipno, druk nr 23. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie nieruchomości 

na rzecz Powiatu Leszczyńskiego, druk nr 24. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku zbycia nieruchomości w drodze 

przetargu, druk nr 25. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości, druk nr 26. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru produkcji rolnej w obrębie 

Targowisko, druk nr 27. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu, druk nr 28. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu, druk nr 29. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu, druk nr 30. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu, druk nr 31. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu, druk nr 32. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie pozbawienia drogi gminnej nr 

712848P Maryszewice kategorii drogi gminnej, druk nr 33. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 34. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2024-2039, druk nr 35. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakończenie Sesji. 

 

 

Ad 3/ Przyjęcie Protokołu obrad III Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu ostatniej Sesji Rady Gminy Lipno, 

zostały sporządzony i przekazany Radnym oraz zamieszczony na stronie internetowej Urzędu 

Gminy Lipno, zapytał o uwagi i pytania do treści w nim zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu obrad III Sesji Rady 

Gminy Lipno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr III/2024 został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady poinformował o swoich najważniejszych działaniach w okresie 

międzysesyjnym, odczytując informację, stanowiącą załącznik do niniejszego protokółu. 

 

 

ad 5/ Sprawozdanie Wójta Gminy Lipno z najważniejszych działań podjętych                 

w Urzędzie Gminy Lipno w okresie międzysesyjnym. 

Ze względu na nieobecność Wójta Gminy Lipno, Przewodniczący Rady udzielił głosu 

Małgorzacie Schwarz, Sekretarz Gminy Lipno.  

Pani Sekretarz odczytała informację Wójta Gminy Lipno o najważniejszych działaniach 

podjętych w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

/ w załączeniu Informacja Wójta Gminy o najważniejszych działaniach podjętych w Urzędzie 

Gminy w okresie międzysesyjnym/. 

 

 

Ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka            

w Gminnym Żłobku w Wilkowicach, druk nr 20. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 

pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku w Wilkowicach, druk nr 20, poprosił            

o przedstawienie opinii Komisji. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Joanna Płonka, 

która poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych projekt uchwały przedłożony 

w druku nr 20, zaopiniowała pozytywnie. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka 

Francke poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy projekt uchwały 

w sprawie ustalenia opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku                       

w Wilkowicach, druk nr 20, także zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 

pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku w Wilkowicach, druk nr 20. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia opłaty za pobyt                     

i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku w Wilkowicach została podjęta jednogłośnie. 

/w załączeniu druk nr 20 oraz  Uchwała nr IV/22/2024 / 

 

 

Ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Lipno, 

druk nr 21. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez 

Gminę Lipno, druk nr 21, poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Joanna Płonka 

poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały przedłożony w druku 21. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka 

Francke poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy projekt uchwały 

w sprawie wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego  w przedszkolach 

publicznych prowadzonych przez Gminę Lipno, druk nr 21, także zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłaty 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych 

przez Gminę Lipno, druk nr 21. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wysokości opłaty za korzystanie          

z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę 

Lipno została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 21 oraz  Uchwała nr IV/23/2024 / 

 

 

Ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipno, druk nr 22. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odpłatnej 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipno, druk nr 22, 

poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy projekt uchwały w sprawie 

ustanowienia odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Lipno, druk nr 22,  zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia 

odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipno, druk    

nr 22. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipno została podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 22 oraz  Uchwała nr IV/24/2024 / 
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ad  9/  Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipno, druk nr 23. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odpłatnej 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipno, druk nr 23, 

poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy projekt uchwały w sprawie 

ustanowienia odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Lipno, druk nr 23, zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia 

odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipno, druk    

nr 23.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała w sprawie ustanowienia odpłatnej 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipno została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 23 oraz Uchwała nr IV/25/2024 / 

 

 

Ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 

nieruchomości na rzecz Powiatu Leszczyńskiego, druk nr 24. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie nieruchomości na rzecz Powiatu Leszczyńskiego, druk nr 24, 

poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie nieruchomości na 

rzecz Powiatu Leszczyńskiego, druk nr 24. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na nieodpłatne przekazanie nieruchomości na rzecz Powiatu Leszczyńskiego, druk nr 24. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie nieruchomości na rzecz Powiatu Leszczyńskiego została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 24 oraz Uchwała nr IV/26/2024 / 

 

 

Ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku zbycia nieruchomości             

w drodze przetargu, druk nr 25. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od 

obowiązku zbycia nieruchomości w drodze przetargu, druk nr 25, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku zbycia nieruchomości w drodze 

przetargu, druk nr 25.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od 

obowiązku zbycia nieruchomości w drodze przetargu, druk nr 25. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie odstąpienia od obowiązku zbycia 

nieruchomości w drodze przetargu została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 25 oraz Uchwała nr IV/27/2024 / 

 

 

Ad 12/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości, druk nr 26. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 26, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości, druk nr 26.   

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 26. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 26 oraz Uchwała nr IV/28/2024 / 

 

 

Ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru produkcji rolnej w 

obrębie Targowisko, druk nr 27. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla 

obszaru produkcji rolnej w obrębie Targowisko, druk nr 27, poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru produkcji rolnej w obrębie 

Targowisko, druk nr 27. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla 

obszaru produkcji rolnej w obrębie Targowisko, druk nr 27. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru produkcji 

rolnej w obrębie Targowisko, została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 27 oraz Uchwała nr IV/29/2024 / 

 

 

ad 14/ Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych                 

i ustalenia ich przebiegu, druk nr 28. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy przystąpienie – w tym i czterech kolejnych punktach -  

do podjęcia uchwał dotyczących zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu, poprosił o przedstawienie opinii Komisji do wszystkich uchwał w tej sprawie, tj. 

przedłożonych w drukach nr 28, 29, 30, 31 i 32. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwał dotyczące zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu, przedłożonych w drukach nr 28, 29, 30, 31 i 32. 
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Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektów uchwał 

przedłożonych w drukach nr 28, 29, 30, 31 i 32, żadnych zgłoszeń nie było. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu, druk nr 28. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia ich przebiegu została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 28 oraz Uchwała nr IV/30/2024/ 

 

 

ad 15/ Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych                 

i ustalenia ich przebiegu, druk nr 29. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu, druk nr 29, stwierdził, że do projektu 

uchwały opinia Komisji jest pozytywna, pytań i uwag nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu, druk nr 29. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia ich przebiegu została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 29 oraz Uchwała nr IV/31/2024 / 

 

 

ad 16/ Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych                

i ustalenia jej przebiegu, druk nr 30. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 30, stwierdził, że do projektu 

uchwały opinia Komisji jest pozytywna, pytań i uwag nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 30. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 30 oraz Uchwała nr IV/32/2024/ 

 

 

ad 17/ Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych                

i ustalenia jej przebiegu, druk nr 31. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 31, stwierdził, że do projektu 

uchwały opinia Komisji jest pozytywna, pytań i uwag nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 31. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 31 oraz Uchwała nr IV/33/2024/ 

 

 

ad 18/ Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych                

i ustalenia jej przebiegu, druk nr 32. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 32, stwierdził, że do projektu 

uchwały opinia Komisji jest pozytywna, pytań i uwag nie było.  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 32. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 32 oraz Uchwała nr IV/34/2024/ 
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ad 19/  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie pozbawienia drogi gminnej nr 

712848P Maryszewice kategorii drogi gminnej, druk nr 33. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

pozbawienia drogi gminnej nr 712848P Maryszewice kategorii drogi gminnej, druk nr 33, 

poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie pozbawienia drogi gminnej nr 712848P 

Maryszewice kategorii drogi gminnej, druk nr 33.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę           

w sprawie pozbawienia drogi gminnej nr 712848P Maryszewice kategorii drogi gminnej,   

druk nr 33. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie pozbawienia 

drogi gminnej nr 712848P Maryszewice kategorii drogi gminnej została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 33 oraz  Uchwała nr IV/35/2024 / 

 

 

ad 20/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024,           

druk nr 34. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 34, poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 34. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2024, druk nr 34. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2024 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 34 oraz Uchwała nr IV/36/2024 / 
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Ad 21/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2024-2039, druk nr 35. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039, druk nr 35, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 

2024-2039, druk nr 35. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039, druk nr 35. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna 

Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz Zawidzki, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2024-2039 została podjęta jednogłośnie. 

/ w złączeniu druk nr 35 oraz Uchwała nr IV/37/2024 / 

 

 

ad 22/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym. 

Rady Piotr Płociniczak poinformował, że w okresie poprzedzającym dzisiejszą Sesję złożył 

interpelacje w sprawach: 

1. ustawienia znaku drogowego na ul. Wiejskiej w Wilkowicach, 

2. zamontowania lustra drogowego na skrzyżowaniu ulic Wiejskiej i Dworcowej            

w Wilkowicach, 

3. zamontowania lustra drogowego na skrzyżowaniu ulic Lipowej i ul. Szkolnej             

w Wilkowicach 

4. zamontowania lustra drogowego lub wycinki drzew na skrzyżowaniu ulic Działkowej       

i Lipowej w Wilkowicach – interpelacji kierowanej bezpośrednio do Powiatu 

Leszczyńskiego. 

 

Radny Dariusz Zawidzki zgłosił problem zalewania podczas intensywnych opadów deszczu 

dróg powiatowych -  ulic Mórkowskiej i Dworcowej w Wilkowicach na odcinku łączenia się, 

po obu stronach.   

 

Radny Waldemar Okupniczak zapytał kiedy nastąpi planowana na ten rok wymiana 

oświetlenia ulicznego na ledowe, energooszczędne. 

Na powyższe odpowiedział Pan Przewodniczący Rady, informując, że czekamy w tej sprawie 

na wiążące interpretacje prawne pozwalające Gminie wydatkować środki na takie zadanie.  

 

Innych zgłoszeń nie było. 

 



12 

 

ad  23/ Zakończenie Sesji. 
Przewodniczący Rady po stwierdzeniu, że tematy obrad zostały zrealizowane, podziękował 

wszystkim za przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie IV Sesji Rady Gminy Lipno 

 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


